
 
 

ПИРЯТИНСЬКА МІСЬКА РАДА ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання сімдесят сьомої сесії  

міської ради восьмого скликання  

 
01 серпня 2024 року м.Пирятин № 78 

 

Місце проведення – велика зала адмінбудинку (вул. Соборна, 42, м.Пирятин) 

Обрано депутатів – 26 осіб.  

Присутні –14 депутатів: Білик Юрій Володимирович, Близнюк Владислав Іванович, 

Гусак Олексій Миколайович, Солонський Олег Миколайович, Дубецький Богдан 

Васильович, Йощенко Владислав Миколайович, Криворучко Володимир 

Володимирович, Курочка Олександр Степанович, Куча Олег Євгенійович, Люльченко 

Олександр Анатолійович, Пазюк Сергій Георгійович, Герасименко Алла Валеріївна, 

Тристан Олег Валерійович, Ящик Олександр Михайлович та міський голова. 

Відсутні – 12 депутатів: Бартошак Володимир Анатолійович, Василенко Микола 

Васильович, Гаркавенко Олександр Михайлович, Демиденко Ніна Михайлівна, 

Жданов Олексій Іванович, Захарченко Аліна Олегівна, Клепач Валентина Олексіївна, 

Міхєєв Дмитро Сергійович, Тарасенко Тетяна Василівна, Хоменко Олексій 

Віталійович, Ящик Віталій Михайлович, з різних причин та 

 

 

 Головував на сесії міський голова Андрій Сімонов (головуючий). 

 

Головуючий запропонував розпочати пленарне засідання сімдесят сьомої сесії 

Пирятинської міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 14 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ПРОПОЗИЦІЮ ПРИЙНЯТО. 

 

Звучить гімн України 

 

Для ведення сесії головуючий запропонував обрати робочі органи: секретаріат та 

лічильну комісію. Пропозицію вніс депутат міської ради Курочка О.С. обрати 

секретаріат у складі двох осіб, персонально – Білик Ю.В. та Гусак О.М. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 14 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

Марченко Валерій Михайлович 



 „утрималися“ – 1 особа. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ПРОПОЗИЦІЮ ПРИЙНЯТО. 

 

Депутат міської ради Курочка О.С. вніс пропозицію обрати лічильну комісію у 

складі трьох осіб, персонально – Близнюк В.І., Криворучко В.В. та Куча О.Є. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 15 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ПРОПОЗИЦІЮ ПРИЙНЯТО. 

 

Головуючий повідомив, що на розгляд сімдесят сьомої сесії Пирятинської 

міської ради восьмого скликання виноситься 18 питань. Усі вони були попередньо 

розглянуті на засіданнях профільних комісій, які відбулися 24,25 липня та сьогодні 01 

серпня 2024 року. Таким чином, був сформований проєкт порядку денного, який 

налічує 15 питань та, відповідно до Регламенту Ради, „Різне“. 

 

Порядок денний: 

1. Про внесення змін до „Програми підтримки Збройних Сил України, 

підрозділів територіальної оборони, які розташовані на території Пирятинської 

міської територіальної громади, на 2024 рік“ 

2. Про внесення змін до „Програми створення місцевого резерву для проведення 

аварійно-рятувальних та інших невідкладних робіт на території Пирятинської міської 

територіальної громади на 2024 рік “ 

3. Про внесення змін до Програми „Молодь Пирятинщини на 2024 рік“ 

4. Про внесення змін до бюджету Пирятинської міської територіальної громади 

на 2024 рік 

5. Про внесення змін до Програми соціально-економічного розвитку 

Пирятинської міської територіальної громади на 2022–2024 роки 

6. Про присвоєння чергового рангу посадової особи місцевого самоврядування 

Камській Л.М. 

7. Про внесення змін до Положення про стипендії та одноразові грошові 

винагороди міської ради обдарованим дітям Пирятинської міської територіальної 

громади 

8. Про затвердження щомісячної плати та встановлення пільг за навчання у 

Пирятинській школі мистецтв на 2024-2025 навчальний рік 

9. Про внесення змін до рішення шістдесят першої сесії Пирятинської міської 

ради восьмого скликання від 25 жовтня 2023 року № 532  

10. Про передачу основних засобів на баланс та в господарське відання 

комунальному підприємству „Чистий струмок“  

11. Про передачу основних засобів комунальним підприємствам (КП „ГЖЕД 

с.В.Круча“ та КП „Пирятинський міський водоканал“) 



12. Про надання дозволу на виготовлення технічних документацій із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості) громадянам 

13. Про затвердження громадянам технічних документацій із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) 

14. Про передачу громадянину Малишу С.І. земельної ділянки у приватну 

власність  

15. Про укладення договору оренди землі з ПП „ВОЛЕН-ТРЕЙД“ 

16. Про затвердження ФОП Ландарю А.В. проєктів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок та передачу їх в оренду 

17. Про дострокове припинення договору оренди землі з ППРССТ 

„Пирятинський ринок“ 

18. Про укладення договору суперфіцію з виконавчим комітетом Пирятинської 

міської ради на користування земельною ділянкою  

19. Різне 

 

 Головуючий запропонував прийняти порядок денний за основу. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 15 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брало участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Прийняти порядок денний за основу. 

 

Оскільки від присутніх не надійшло пропозицій та зауважень до порядку 

денного, головуючий поставив на голосування порядок денний сімдесят сьомої сесії 

Пирятинської міської ради восьмого скликання, який налічує 18 питань та „Різне“, в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 15 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брало участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Затвердити порядок денний пленарного засідання сімдесят сьомої сесії 

Пирятинської міської ради восьмого скликання, який налічує 18 питань та „Різне“. 

 

Головуючий запропонував такий регламент роботи сесії: 

інформація по питаннях порядку денного – в межах 2 хв 

для виступів в обговоренні – до 2 хв. 

питання-відповіді – в межах 1-2 хв. 

В цілому роботу сесії провести упродовж 1 години.  

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 14 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 



 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брало участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Затвердити запропонований регламент роботи сесії. 

 

Головуючий запропонував вшанувати пам’ять загиблих військових та цивільних 

внаслідок збройної агресії російської федерації, хвилиною мовчання 

(Хвилина мовчання). 

 

Відповідно до Регламенту Пирятинської міської ради восьмого скликання, слово 

для виступу взяв Тристан О.В., депутат міської ради, який порушив ряд питань, на які 

попросив надати письмову відповідь, а саме: 

щодо проведення робіт по викошуванню бур’янів у сільських населених пунктах 

громади; 

щодо прийняття відповідних мір для обмеження руху великогабаритного 

транспорту по вулиці Київська у м.Пирятин (відповідно до встановлених знаків); 

щодо приведення у належний санітарний стан прилеглої території біля 

торговельних об’єктів, кав’ярень тощо; 

Куча О.Є., депутат міської ради, який рекомендував розмістити дорожні знаки 

на залізничному переїзді по вулиці Гребінківська м.Пирятин, відповідно до правил 

дорожнього руху. Повторно порушив питання щодо очищення перехресть вулиць 

міста від дерев та порослі (провулок Бурячний). 

Сімонов А.В., міський голова, який доручив заступнику Бровару Г.Д. взяти дане 

питання на особистий контроль. 

Велігоцька Л.М., громадський активіст, яка повторно порушила питання щодо 

проведення звітності депутатів та міського голови та відсутності тиску води у мережі 

по місту. 

Сапсай Г.М., громадський активіст, який порушив питання щодо термінів 

введення в експлуатацію нового цвинтаря, щодо облаштування місця для здійснення 

торгівлі у районі АС №1 продукцією вирощеною у власних господарствах, а також 

щодо використання службового автотранспорту керівництвом міської ради. 

Сімонов А.В., міський голова, який сказав, що на даний час проєкт по міському 

цвинтарю проходить експертизу, після чого можна буде оголошувати тендер на 

виконання робіт з облаштування кладовища. 

Дяченко Л.С., громадський активіст, яка порушила питання підготовки до 

опалювального періоду 2024-2025р., а саме вирішення проблем зі світлом, теплом, 

водопостачанням (інформаційний запит додається). 

 

 Перейшли до розгляду питань порядку денного. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Смірнову А.Ю., начальника відділу з питань оборонної та мобілізаційної роботи, 

яка проінформувала про внесення змін до „Програми підтримки Збройних Сил 

України, підрозділів територіальної оборони, які розташовані на території 

Пирятинської міської територіальної громади, на 2024 рік“. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 



 „за“ – 15 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 367 додається). 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Смірнову А.Ю., начальника відділу з питань оборонної та мобілізаційної роботи, 

яка проінформувала про внесення змін до „Програми створення місцевого резерву 

для проведення аварійно-рятувальних та інших невідкладних робіт на території 

Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік “. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 15 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 368 додається). 

 
3. СЛУХАЛИ: 

Зібніцьку Л.І., начальника відділу освіти, молоді та спорту, яка проінформувала 

про внесення змін до Програми „Молодь Пирятинщини на 2024 рік“. 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 15 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення №369 додається). 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Кеду С.Ю., начальника фінансового управління, яка проінформувала про 

внесення змін до бюджету Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 15 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 370 додається). 

 



5.СЛУХАЛИ: 

Крагеля Є.М., начальника відділу економіки та агропромислового розвитку, 

який проінформував про внесення змін до Програми соціально-економічного 

розвитку Пирятинської міської територіальної громади на 2022–2024 роки. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 15 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 371 додається). 

 

6.СЛУХАЛИ: 

Мілюту О.А., начальника відділу персоналу, організаційної роботи та 

інформаційної політики, яка проінформувала про присвоєння чергового рангу 

посадової особи місцевого самоврядування Камській Л.М. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 15 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 372 додається). 

 

7.СЛУХАЛИ: 

Зібніцьку Л.І., начальника відділу освіти, молоді та спорту, яка проінформувала 

про внесення змін до Положення про стипендії та одноразові грошові винагороди 

міської ради обдарованим дітям Пирятинської міської територіальної громади. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 15 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 373 додається). 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Холода О.О., головного спеціаліста відділу культури, туризму та охорони 

культурної спадщини, який проінформував про затвердження щомісячної плати та 

встановлення пільг за навчання у Пирятинській школі мистецтв на 2024-2025 

навчальний рік. 

 



ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 15 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні –0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 374 додається). 

 

9.СЛУХАЛИ: 

Коваль А.А., начальника відділу управління комунальною власністю, яка 

проінформувала про внесення змін до рішення шістдесят першої сесії Пирятинської 

міської ради восьмого скликання від 25 жовтня 2023 року № 532. 

 
ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 15 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 375 додається). 

 

10.СЛУХАЛИ: 

Коваль А.А., начальника відділу управління комунальною власністю, яка 

проінформувала про передачу основних засобів на баланс та в господарське відання 

комунальному підприємству „Чистий струмок“.  

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 15 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 376 додається). 

 

11.СЛУХАЛИ: 

Коваль А.А., начальника відділу управління комунальною власністю, яка 

проінформувала про передачу основних засобів комунальним підприємствам (КП 

„ГЖЕД с.В.Круча“ та КП „Пирятинський міський водоканал“). 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 15 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 



ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 377 додається). 

 

12. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, який 

проінформував про надання дозволу на виготовлення технічних документацій із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості) громадянам. 

 
ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 15 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 378 додається). 

 

13.СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, який 

проінформував про затвердження громадянам технічних документацій із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Криворучко В.В., депутат міської ради, який повідомив що має конфлікт 

інтересів з даного питання, тому участі в обговоренні та голосуванні брати не буде. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 14 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

РІШЕННЯ ВІДХИЛЕНО. 

 

14. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, який 

проінформував про передачу громадянину Малишу С.І. земельної ділянки у приватну 

власність.  

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 15 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб 

 

РІШЕННЯ ВІДХИЛЕНО. 

 



15. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, який 

проінформував про укладення договору оренди землі з ПП „ВОЛЕН-ТРЕЙД“. 

 
ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 15 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 379 додається). 

 

16. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, який 

проінформував про затвердження ФОП Ландарю А.В. проєктів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок та передачу їх в оренду. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 15 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 380 додається). 

 

17. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, який 

проінформував про дострокове припинення договору оренди землі з ППРССТ 

„Пирятинський ринок“. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 15 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 381 додається). 

 

18. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, який 

проінформував про укладення договору суперфіцію з виконавчим комітетом 

Пирятинської міської ради на користування земельною ділянкою.  

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 14 осіб; 



  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 382 додається). 

 

Головуючий подякував усім за роботу та оголосив сімдесят сьому сесію 

Пирятинської міської ради восьмого скликання закритою. 

 

Звучить гімн України. 

 

 

Міський голова А.В. Сімонов 

 

 

Секретар ради С.Г. Пазюк 


